



THE GERMAN POPULATION

LA POPULATION ALLEMANDE

IN WEST POLAND

DANS LA POLOGNE OCCIDENTALE

(According to official census of 1910 or 1905, the statistics of the professions and other official publications.)

(Selon les recensements officiels de 1910 ou 1905, le recensement de professions et autres publications officielles.)

The German population of West-Poland is divided a) into population directly dependant of the government (officials, garrisons, colonists, inhabitants of the public properties etc. with families).

La population allemande est prise comme a) dependante du gouvernement, c'est à dire les employés, les garnisons, les colons, la population des domaines et des forêts gouvernementales etc. avec leurs familles.

b) into population indirectly or partially dependant or independant of the political and national situation in West-Poland.

b) population, dont une partie est indirectement dependante de la politique nationale du gouvernement prussien, et l'autre partie est independante.

The number of the Germans ad a) is represented by red circles denoting the officials, garrisons and other directly dependant population without the colonists, - and by blue circles denoting the colonists settled by the Prussian government since 1886. (see the scale)

Le nombre de la population ad a) est represente au moyen de cercles: rouges pour montrer le chiffre (v. l'échelle) d'employés, de garnisons et d'autre population directement dependante, bleus pour indiquer le montant de colons établis par le gouvernement de puis 1886.

The percentage of the German population ad b) on the body of inhabitants is shown by punctuation or touches and moreover by numbers (at the municipal districts only by numbers with asterisks). (See the key to signs)

Le pour cent des Allemands ad b) du total de la population est marqué au moyen de pointillage et de rayures et outre cela au moyen de chiffres; les chiffres avec asterisks se rapportent aux districts municipaux.

Key to signs used. - Explication des signes.

1. Scale of the circles - échelle.		2. The indirectly depending and independant German population - La population allemande indir. dependante et independante	
The radii denote the following number of the directly dependant German population - Les rayons indiquent le chiffre correspondant de la population allemande directement dependante.			
2.00	0 - 1000		0 - 5%
2.25	1001 - 2000		5 - 10%
3.46	2001 - 3000		10 - 20%
4.00	3001 - 4000		20 - 30%
4.47	4001 - 5000		30 - 40%
4.90	5001 - 6000		40 - 50%
5.29	6001 - 7000		50 - 60%
5.64	7001 - 8000		60 - 70%
5.90	8001 - 9000		70 - 80%
6.32	9001 - 10000		80 - 100%
6.63	10001 - 11000		
6.93	11001 - 12000		
7.21	12001 - 13000		
7.48	13001 - 14000		
8.00	15001 - 16000		
8.72	18001 - 19000		
12.63	36001 - 39000		